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ACTA NÚMERO 1/2023

A la vila d’Arenys de Munt, essent les dinou hores i trenta minuts del dia dinou de gener de 
dos mil vint-i-tres, es reuneixen a la Masia Can Borrell i per tal de celebrar sessió ordinària de 
l’Ajuntament, el senyor alcalde president el Sr. Josep Sànchez i Camps, els i les tinents 
d’alcalde Sra. Maria Antònia Vila i Paituví, Sr. Àngel Castillo i Vallcorba, Sra. Maria Àngels 
Gros i Argelés i Sr. Jordi Maimí i Girbal, i els regidors i regidores Sra. Montserrat Batista i 
Alsina, Sr. Santiago Morell i Capellera, Sra. Roser Moré i Collet, Sra. Victòria Devesa i Jorge, 
Sra. Vanesa Muñoz i Fernández, Sra. Àngels Castillo i Campos, Sr. Guiu Muns i Roura i el Sr. 
Abel Coll i Toledano, assistits per la secretària de la corporació, Sra. M. Carmen Gómez 
Muñoz-Torrero.

El Sr. Alcalde dona la benvinguda a tothom, diu que comencem el primer Ple de l’any 2023 
amb energies renovades, tot i que és un any de finalització de mandat i de començament 
d’un de nou mandat; també és un any que comencem lamentant encara la xacra de la 
violència de gènere, i avui volen fer un record de les víctimes posant cara a les mateixes.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=1.0

Intervenció de la regidora delegada d’Igualtat, Sra. Gros, que diu:
“El 2022 a Espanya hi ha hagut 49 dones assassinades a mans de les seves parelles o 
exparelles amb crims de gran crueltat.
Aquests assassinats han deixat un total de 38 orfes. Nens i nenes menors d’edat que s’han 
quedat sense la seva mare.
A Catalunya, hi ha hagut 12 assassinats a mans de les seves parelles, exparelles, pare, germà 
o fill.
El 40% de les dones assassinades havien presentat denúncia.
Sempre donem dades, moltes dades, i que per elles mateixes ja són punyents, però avui no 
ens quedarem aquí. Avui humanitzarem aquestes dades que sonen fredes, i els posarem 
nom, edat, causa de la mort,… és un recull de notes de premsa que són públiques, però que 
pensem que s’han d’escoltar.
En la causa en contra de la violència masclista hi ha unanimitat al consistori i per això avui 
ens conjurem tots els membre d’aquest plenari per donar veu a aquestes DONES 
ASSESSINADES, de manera que cada regidor i regidora llegirem un cas. Així que passo la 
paraula al meu company, Jordi Maimí. “
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=96.0
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Intervenció del regidor Sr. Maimí que llegeix les dades del primer cas: 
“Mercedes, 51 anys
Martorell
La primera dona assassinada per violència masclista de l’any 2022 va ser la Mercedes, de 51 
anys. Vivia a Martorell (Baix Llobregat) amb la seva parella, de 52 anys i amb qui no tenien 
fills comuns. No constaven antecedents ni denúncies prèvies, però això no va impedir que el 
19 de febrer ell li pegués fins a la mort. La Policia Local va trobar el cadàver al domicili de 
tots dos i va detenir l'home, que va ser enviat a presó provisional.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=176.0

Intervenció de la regidora Sra. Batista que llegeix les dades del segon cas:
“Julia, 53 anys
Olesa de Montserrat
La Julia, de 53 anys, va desaparèixer el 2012 a Olesa de Montserrat (Baix Llobregat) i durant 
10 anys ningú va saber res d'ella. Cap dels seus familiars, molts dels quals vivien en altres 
punts de l'Estat, en va denunciar inicialment la desaparició, però fa mesos un d'ells va 
informar del cas a la Guàrdia Civil. El 3 de març d'aquest any finalment van trobar les restes 
del seu cos, amb signes d'haver patit una mort violenta, a sota d'un cobert de la finca on 
vivia amb el seu germà, que va ser detingut i enviat a presó provisional.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=215.0

Intervenció del regidor Sr. Coll que llegeix les dades del tercer cas:
“María Carmen, 55 anys
La Granada
El 4 de març es va localitzar el cos de la María Carmen, de 55 anys, en un contenidor a la 
Granada, a l'Alt Penedès. Era de Sant Sadurní d'Anoia, tenia sis germans i quatre fills amb 
dos homes diferents, però va ser una tercera parella de 51 anys qui l'acabaria assassinant. 
De fet, ell tenia antecedents per violència masclista i una ordre d'allunyament de la víctima, 
que l'havia denunciat per maltractaments. Els Mossos van detenir primer un germà de la 
María Carmen (45), que és qui va dipositar el seu cos esquarterat al contenidor, però al maig 
també van arrestar l'exparella com a autor material del crim. Es va decretar presó preventiva 
per a tots dos.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=254.0

Intervenció del regidor Sr. Muns que llegeix les dades del quart cas:
“Ivet, 25 anys
Barcelona
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La Ivet tenia 25 anys i vivia al barri del Clot de Barcelona. Tenia un fill de 7 anys fruit de la 
relació amb la seva exparella, de 33, a qui ella havia denunciat per amenaces. De fet, tenia 
pendent ratificar la denúncia davant dels jutjats quan el 21 de març ell la va matar. 
Posteriorment, va confessar el crim a la Guàrdia Urbana i va ser detingut. Al domicili de la 
Ivet, que havia iniciat una relació sentimental amb un altre home, es va trobar el seu cos al 
llit amb senyals d'una mort violenta.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=297.0

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz que llegeix les dades del cinquè cas:
“Maria Rosa, 81 anys
Barcelona
La Maria Rosa, de 81 anys, vivia en un bloc al costat de l’entrada principal del centre 
comercial de la Vila Olímpica de Barcelona, on també residia el seu fill, de 51 anys. Va ser ell 
qui la matinada del 7 d'abril va trucar als Mossos per informar de la mort de la seva mare. 
L'havia matat d'una pallissa després d'anys d'aïllar-la i sotmetre-la a maltractaments 
constants. La policia catalana, que va confirmar els antecedents, el va detenir.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=333.0

Intervenció de la regidora Sra. Castillo que llegeix les dades del sisè cas:
“África, 44 anys
Vilanova del Camí
La matinada del 15 d'abril els Mossos van rebre un avís d'una agressió d'un home a una dona 
en un domicili de Vilanova del Camí (Anoia). Ella era l’Àfrica, que tenia 44 anys i dos fills, i ell 
la seva parella actual, de 42 anys i de qui s'estava intentant separar. L'escena va ser 
presenciada per una filla d'ella. Quan els agents van arribar, la víctima presentava diverses 
lesions i va ser traslladada en estat molt greu a l'hospital, on va acabar morint. L'assassí, 
contra el qual no constaven denúncies per violència masclista, va ser detingut. El jutge va 
decretar el seu empresonament provisional.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=364.0

Intervenció de la regidora Sra. Devesa que llegeix les dades del setè cas:
“Una àvia de 90 anys 
Sant Gregori (Gironès)
Presó comunicada i sense fiança per l'home que va matar la seva àvia de 90 anys a Sant 
Gregori (Gironès). La causa està oberta per un delicte d'assassinat. El crim va tenir lloc el 
matí del 23 de juny. El net, que té 37 anys, va discutir-se amb l'anciana i la va acabar 
escanyant en un lavabo de l'habitatge. Després va anar fins a l'hospital Santa Caterina, on el 
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van ingressar perquè va dir que no es trobava bé. Allà ja va explicar que s'havia barallat amb 
l'àvia. Els Mossos el van detenir aquest dilluns, un cop va rebre l'alta.” 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=409.0

Intervenció de la regidora Sra. Moré que llegeix les dades del vuitè cas:
“Natalia i Varvara, 53 i 18 anys
Lloret de Mar
La Natalia i la Varvara, de 53 i 18 anys, eren mare i filla i van ser assassinades el 19 d'abril 
mentre dormien al seu domicili a Lloret de Mar (la Selva). Qui les va matar era el seu marit i 
pare, de 55 anys, que posteriorment es va penjar al jardí de la casa. La família era d'origen 
rus i residia a França, però viatjaven sovint i estava empadronada a Lloret. Va ser un segon 
fill del matrimoni de 22 anys qui, des de França, va donar l'alerta perquè no aconseguia 
contactar amb ells.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=447.0

Intervenció del regidor Sr. Morell que llegeix les dades del novè cas:
“Margarita, 51 anys
Maçanet de la Selva
La Margarita tenia 51 anys quan el seu fill li va clavar una ganivetada al coll. Va ser el 16 de 
juny, després que mantinguessin una discussió a casa seva a Maçanet de la Selva. Quan els 
serveis d'emergència van arribar al lloc dels fets no van poder fer res per salvar la vida de la 
víctima. L'assassí, de 30 anys, va fugir a una masia familiar i els Mossos el van localitzar hores 
més tard a Massanes, on el van detenir. El dia abans del fets va anar a urgències 
psiquiàtriques a l’hospital Santa Caterina, però no el van ingressar.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=497.0

Intervenció del regidor Sr. Castillo que llegeix les dades del desè cas:
“Anna, 21 anys
Campdevànol
El 21 de setembre l'Anna, de 21 anys, va aparèixer morta al pis de la seva parella, a 
Campdevànol (Ripollès). Havia estat torturada i assassinada per ell, que tenia 30 anys i va ser 
qui va trucar als serveis d'emergència assegurant que la víctima havia mort d'una caiguda en 
bicicleta. Des de feia un any, però, havia sotmès la víctima a un infern de maltractaments 
físics i psicològics i l'havia intentat aïllar del seu entorn. El noi, de fet, tenia antecedents per 
conductes semblants amb parelles anteriors i va ser detingut pels Mossos.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=541.0

Intervenció del Sr. Alcalde que llegeix les dades de l’onzè cas:
“Irina Mihaela, 34 anys
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Lleida
El 16 de desembre passat els Mossos van localitzar el cos de la Irina Mihaela, de 34 anys i 
mare de cinc fills, al traster del seu pis a Lleida. Portava desapareguda cinc dies, des de l'11 
de desembre, i la policia havia publicat la seva imatge per intentar trobar-la amb l'ajuda de la 
col·laboració ciutadana. El cadàver presentava senyals de violència i es va detenir el marit de 
la víctima, de 40 anys, a qui la Irina ja havia denunciat per maltractaments.” 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=577.0

Intervenció de la regidora Sra. Vila llegeix les dades del dotzè cas:
“Carme, 88 anys
Santa Perpètua de Mogoda
L'últim assassinat masclista de l'any a Catalunya va tenir lloc el 26 de desembre a Santa 
Perpètua de Mogoda (Vallès Occidental). Els Mossos van detenir a primera hora un home de 
69 anys com a presumpte autor de l'assassinat de la seva parella, la Carme, que en tenia 88. 
El cos va aparèixer al seu pis amb senyals de violència, després que ell mateix avisés els 
serveis d'emergència i abans que fos detingut.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=610.0

Intervenció de la regidora Sra. Gros que finalitza amb les dades de la primera víctima de l’any 
2023:
“I, finalment, acabem amb la primera dona de l’any assassinada per violència masclista a 
Catalunya, concretament a Balaguer, tenia 38 anys i la va presumptament assassinar la seva 
parella clavant-li un Ganivet a l’estomac, simulant un suïcidi. 
Comencem un nou any i això sembla que lluny d’acabar,( i no es pensin que soc una ingènua, 
però sí que és un clam i un desig) sembla que va en augment, tant és així que el alts 
estament han donat la veu d’alerta màxima i sembla que es comencen a moure coses, però 
ens queda un llarguíssim camí per endavant en el qual hi hem de ser tots i totes, i no s’hi val 
a dir o pensar que com que no s’és un agressor ja compleixo, NO, s’ha de ser proactiu i 
aturar totes aquelles conductes que es detectin com a violència masclista. Només d’aquesta 
manera ens en podrem sortir. 
Gràcies a totes i a tots!”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=646.0

Intervenció del Sr. Alcalde dient que seria desitjable no haver de parlar d’aquests temes al 
Ple i donant una bona notícia i és que es podrà encarar amb garanties una negociació amb 
ens supramunicipals per millorar la mobilitat dels veïns i veïnes de La Creueta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=704.0
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PART DISPOSITIVA

1. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 15/12/2022.

El Sr. Alcalde fa la introducció del punt i, tot seguit, es dona per aprovada l’acta per 
unanimitat.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=799.0

2. PROPOSTA DE RESOLUCIÓ D’AL·LEGACIONS I APROVACIÓ DEFINITIVA DEL 
PRESSUPOST 2023.

Intervenció del Sr. Alcalde que exposa breument el contingut de les al·legacions; tot seguit, 
llegeix la part dispositiva de la següent proposta de la Comissió Informativa:

“Per acord del Ple de 24/11/2022 es va aprovar inicialment el Pressupost 2023 i Plantilla, i 
els nous requisits bàsics addicionals de fiscalització limitada prèvia.

En data 23/12/2022 el Sr. FX.O.A. ha formulat al·legacions al Pressupost 2023, les quals han 
estat presentades dins el període d’exposició pública de l’expedient, que finalitzà el passat 
28 de desembre.

Vist l’informe emès per la Interventora municipal número 41/2022.CF, de data 29 de 
desembre, segons el qual, pel que fa al contingut de les al·legacions formulades, es podrien 
resumir com segueix, numerant-les de l’1 al 10:

1.   Que el termini de 15 dies d’exposició públic del pressupost ha estat inferior a l’establert 
en l’article 86 de la Llei 30/1992 que l’estableix de 20 dies, i que no procedeix 
comptabilitzar els dissabtes com a dies hàbils.

2.  Que no s’ha informat del projecte de pressupost 2023 als Consell municipals ni al 
Consell del Poble.

3.  Que els projectes d’obra que estarien “al calaix”, pendents d’executar, tampoc s’han 
informat ni debatut en els Consells d’Urbanisme, ni d’Economia ni el Consell del Poble.

4.  Que les aplicacions destinades a “Productivitat” contenen un import insignificant de 25 
euros, la qual cosa no li permet complir amb la finalitzat d’incentivar a l’empleat públic.

5.  Que no s’ha trobat dins l’expedient del Pressupost 2023 l’informe 34/2022.CF emès per 
la Intervenció, considerant que aquest és un requisit indispensable.

6.  Que es troba a faltar que la informació exposi la suma de les despeses dels diferents 
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orgànics tenint en compte les aplicacions que es recullen en l’orgànic de RRHH (110), 
així com les despeses dels càrrec electes corresponents, per poder avaluar millor el cost 
de cada servei municipal.

7.  Que la previsió de 4 regidors contradiu el que disposa el ROM, que en preveu 3.
8. Que en l’Annex d’inversions es troben a faltar aplicacions destinades a aparcament, 

rehabilitació de la masia modernista de Can Globus i per la nova biblioteca pública, o per 
modernitzar el sistema de treball de l’ajuntament.

9.  Que no s’observa que s’hagi demanat subvencions Next Generation per rehabilitar 
edificis municipals ni per instal·lar plaques fotovoltaiques a l’edifici principal de 
l’Ajuntament.

10. Que no s’ha impulsat la creació d’un Centre d’Interpretació de la Punta al coixí.

Vista la normativa aplicable i en concret l’art. 170 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de 
març, pel que s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals (TRLHL), que 
és el que regula la legitimació activa per fer al·legacions al pressupost i les causes que les 
poden motivar, que són les següents:

a) Por no haberse ajustado su elaboración y aprobación a los trámites establecidos en esta ley.
b) Por omitir el crédito necesario para el cumplimiento de obligaciones exigibles a la entidad local, 
en virtud de precepto legal o de cualquier otro título legítimo.
c) Por ser de manifiesta insuficiencia los ingresos con relación a los gastos presupuestados o bien 
de estos respecto a las necesidades para las que esté previsto.

Vist que segons l’informe d’Intervenció, el Sr. FX.O.A. estaria legitimat per presentar 
al·legacions al pressupost; ara bé, pel que fa a les al·legacions presentades, sols algunes 
d’elles es poden encabir en les causes que habilita l’art. 170 TRLHL, mentre que les restants 
al·legacions no tindrien encaix en cap de les causes que s’enumeren i, per tant, no es poden 
admetre.

Que en relació a les al·legacions, l’informe d’Intervenció de data 29 de desembre exposa el 
següent:

“Quart.- ANALISI DE LES AL·LEGACIONS AMB ENCAIX EN LA CAUSA a) DE L’ART. 170.2 TRLHL

Causa a):
1.   Que el termini de 15 dies d’exposició públic del pressupost ha estat inferior a l’establert en 

l’article 86 de la Llei 30/1992 que l’estableix de 20 dies, i que no procedeix comptabilitzar els 
dissabtes com a dies hàbils. 
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2.  Que no s’ha informat del projecte de pressupost 2023 als Consell municipals ni al Consell del 
Poble.

5.  Que no s’ha trobat dins l’expedient del Pressupost 2023 l’informe 34/2022.CF emès per la 
Intervenció, considerant que aquest és un requisit indispensable. 

Informar, en primer lloc, que la Llei 30/1992 actualment està derogada, havent estat substituïda per 
la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, de Procediment administratiu Comú de les Administracions Públiques  i 
la Llei 40/2015 d’1 d’octubre, de Règim Jurídic dels Sector Públic.

Dit això, s’informa que la tramitació del Pressupost dels ens locals aquesta es troba regulada en una 
norma específica, que és el TRLHL,  i que quan hi ha normativa específica, aquesta preval sobre la 
general. 

D’acord amb l’article 169 del TRLHL el període d’exposició pública del pressupost és de 15 dies, durant 
els quals es poden examinar i es poden presentar al·legacions. En el cas del Pressupost General 2023 
de l’Ajuntament d’Arenys de Munt, aquest ha estat exposat del dia 2/12/22 al 28/12/22, complint-se 
els 15 dies hàbils preceptius. 

Així mateix, informar que d’ençà de la nova normativa aprovada al 2015, els dissabtes no computen 
com a dies hàbils, ja que l’art. 30 de la Llei 39/2015 els ha declarat expressament  inhàbils.

Pel que fa al fet que no s’hagi informat del nou pressupost en els Consell municipals ni  al Consell del 
Poble, informar que aquests només són òrgans sectorials de consulta sense capacitat real de decisió i 
que la seva actuació no està prevista en el procediment d’aprovació del Pressupost establert pel 
TRLHL, pel que no es pot considerar que s’hagi vulnerat un tràmit preceptiu per a la validesa de 
l’expedient.

Finalment, s’ha verificat que dins l’expedient del Pressupost General de l’Ajuntament d’Arenys de 
munt per al 2023 obra l’informe d’Intervenció 34/2022.CF, signat en data  15/11/2022.

Per l’exposat, s’informa que procedeix DESESTIMAR les al·legacions formulades en base a la causa a) 
de l’art. 170.2 TRLHL, donat que s’ha complert el procediment establert en el TRLHL per a la 
tramitació i aprovació del Pressupost general de l’Ajuntament d’Arenys de Munt per al 2023.

Cinquè.- ANALISI DE LES AL·LEGACIONS AMB ENCAIX EN LA CAUSA c) DE L’ART. 170.2 TRLHL

Causa c):
4.  Que les aplicacions destinades a “Productivitat” contenen un import insignificant de 25 euros, la 

qual cosa no li permet complir amb la finalitzat d’incentivar a l’empleat públic. 

Informar que tot i l’existència d’aquestes aplicacions previstes per al pagament de productivitat, en 
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els darrers exercicis no s’ha aprovat l’aplicació de cap Pla de productivitat en el sentit que demana 
l’al·legant. Veient també el grau d’execució d’aquestes aplicacions en el 2022, la majoria d’aquestes 
aplicacions no han suportat cap despesa.

Per l’exposat, s’informa que procedeix DESESTIMAR l’al·legació formulada en base a la causa c) de 
l’art. 170.2 TRLHL, donat que no es detecta una necessitat real de la seva existència que permeti 
afirmar que aquests son insuficients ni quantificar dita insuficiència. 

Sisè.-  AL·LEGACIONS SENSE ENCAIX EN L’art. 170.2 TRLHL

Sense encaix en l’art. 170.2 TRLHL:
3.  Que els projectes d’obra que estarien “al calaix”, pendents d’executar, tampoc s’han informat ni 

debatut en els Consells d’Urbanisme, ni d’Economia ni el Consell del Poble.
6.  Que es troba a faltar que la informació exposi la suma de les despeses dels diferents orgànics 

tenint en compte les aplicacions que es recullen en l’orgànic de RRHH (110), així com les despeses 
dels càrrec electes corresponents, per poder avaluar millor el cost de cada servei municipal.

7.  Que la previsió de 4 regidors contradiu el que disposa el ROM, que en preveu 3.
8. Que en l’Annex d’inversions es troben a faltar aplicacions destinades a aparcament, rehabilitació 

de la masia modernista de Can Globus i per la nova biblioteca pública, o per modernitzar el 
sistema de treball de l’ajuntament.

9.  Que no s’observa que s’hagi demanat subvencions Next Generation per rehabilitar edificis 
municipals ni per instal·lar plaques fotovoltaiques a l’edifici principal de l’Ajuntament.

10. Que no s’ha impulsat la creació d’un Centre d’Interpretació de la Punta al coixí.

Informar que no es poden considerar pel Ple com al·legacions al Pressupost al no trobar encaix en cap 
de les causes numerades en l’art. 170.2 del TRLHL.

Dit això, indicar que el ROM municipal aprovat pel Ple de 14/05/2020 i que va entrar en vigor el 
16/06/2020 no ha determinat un nombre màxim de regidors/res amb dedicació a l’Ajuntament. Sí 
que n’estableix un límit l’art. 75.ter de la LBRL, que indica que en municipis com el d’Arenys de Munt 
els membres amb dedicació exclusiva no excedirà de 3. Pel que fa  a l’Ajuntament d’Arenys de Munt, 
en l’art. 48 de les Bases d’Execució del Pressupost s’ha previst un total de 2 membres amb dedicació 
exclusiva i 2 amb dedicació parcial; la dedicació aprovada pels 2 càrrecs amb dedicació parcial suma 
una jornada de 29,75 hores setmanals, un 85% d’una jornada complerta.”

D’acord amb l’art. 169.1 TRLHL , de presentar-se reclamacions contra l’aprovació inicial del 
Pressupost, si aquestes són admeses, el Ple disposa d’un mes per a la seva resolució.

Vista la proposta d’alcaldia de data 29 de desembre de 2022, de resposta a les al·legacions.
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Per l’exposat, la Comissió Informativa de Serveis Territorials proposa al Ple d’adopció dels 
següents  acords:

Primer.- DESESTIMAR la totalitat de les al·legacions formulades pel Sr. FX.O.A. i que han 
estat admeses al tenir encaix en l’art. 170 del TRLHL:

 Les al·legacions fonamentades en la causa a) de l’art. 170.2 TRLHL, donat que s’ha 
complert el procediment establert en el TRLHL per a la tramitació i aprovació del 
Pressupost General de l’Ajuntament d’Arenys de Munt per al 2023. Les al·legacions a 
desestimar son les següents:
1.   Que el termini de 15 dies d’exposició públic del pressupost ha estat inferior a 

l’establert en l’article 86 de la Llei 30/1992 que l’estableix de 20 dies, i que no 
procedeix comptabilitzar els dissabtes com a dies hàbils. 

2.  Que no s’ha informat del projecte de pressupost 2023 als Consell municipals ni al 
Consell del Poble.

5.  Que no s’ha trobat dins l’expedient del Pressupost 2023 l’informe 34/2022.CF emès 
per la Intervenció, considerant que aquest és un requisit indispensable. 

 L’al·legació fonamentada en la causa c) de l’art. 170.2 TRLHL, donat que no es detecta 
una necessitat real de l’existència de les aplicacions detallades que permeti afirmar que 
aquestes son insuficients ni quantificar dita insuficiència. L’al·legació a desestimar es la 
següent:
4.  Que les aplicacions destinades a “Productivitat” contenen un import insignificant de 

25 euros, la qual cosa no li permet complir amb la finalitzat d’incentivar a l’empleat 
públic. 

Segon.- Informar al Sr. FX.O.A. que, pel que fa a la resta d’al·legacions, no procedeix la seva 
consideració ja que no es poden admetre al no tenir encaix en cap de les causes d’al·legació 
taxades en l’apartat 2 de l’art. 170 del TRLHL.

Tercer.- Considerar definitivament aprovat el Pressupost General 2023 en els termes en el 
que ha estat aprovat inicialment, i publicar el corresponent edicte al BOPB.” 

Intervenció del Sr. Alcalde:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=845.0
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El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions:

Intervenció del regidor Sr. Morell, en nom del grup JUNTS, sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=1041.0

Intervenció del regidor Sr. Muns, en nom del grup CUP, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=1095.0

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz, en nom del grup PSC, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=1251.0

Intervenció del Sr. Alcalde  (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=1354.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per vuit vots a favor del senyor alcalde 
president Sr. Josep Sànchez i Camps, els i les tinents d’alcalde Sra. Maria Antònia Vila i 
Paituví, Sr. Àngel Castillo i Vallcorba, Sra. Maria Àngels Gros i Argelés i Sr. Jordi Maimí i Girbal 
i la regidora i els regidors Sra. Montserrat Batista i Alsina, Sr. Guiu Muns i Roura i Sr. Abel Coll 
i Toledano, dels grups ERC, CUP i regidor no adscrit; i cinc abstencions, de les regidores i 
regidors Sr. Santiago Morell i Capellera, Sra. Roser Moré i Collet, Sra. Victòria Devesa i Jorge, 
Sra. Vanesa Muñoz i Fernandez i Sra. Àngels Castillo i Campos, dels grups JUNTS i PSC.

3. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE SORTIDA COM A MEMBRE DEL CONSORCI 
CONGIAC.

Intervenció del Sr. Alcalde que exposa breument el seu contingut; tot seguit, llegeix la part 
dispositiva de la següent proposta de la Comissió Informativa:

“El Consorci per a la gestió d’Aigües de Catalunya (CONGIAC) és un ens públic de base 
associativa i caràcter local que agrupa diversos ajuntaments implicats directament en el cicle 
integral de l’aigua a través de les seves empreses municipals, serveis municipals o dels 
instruments públics del consorci (GIACSA).

Amb la seva seu a Manresa, CONGIAC gestiona i treballa amb diferents ajuntaments de tot 
Catalunya per oferir serveis relacionats amb tot el cicle vital de l’aigua, des de l’abastament 
gestionat d’aigua potable, passant per la realització de projectes constructius 
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d’infraestructures vinculades als serveis d’aigua, fins a estudis analítics de l’aigua de consum 
humà i clavegueram.

El consorci va estar constituït el dia 23 de maig de 2005 pels ajuntaments de Manresa, Reus, 
Mataró, Vilafranca del Penedès, Vilanova i la Geltrú i el Prat de Llobregat. Amb posterioritat 
s’han anat adherint d’altres municipis fins a comptabilitzar un total de 27. 
Arrel de la impugnació de l’encomana de gestió que va ser acordada per un ajuntament 
consorciat a favor de GIACSA, la secció cinquena de la Sala del Contenciós Administratiu del 
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya va dictar la sentència número 3661/2020, de 21 
de setembre de 2020, anul·lant els acords municipals d'aprovació de la forma de gestió 
directa del servei de subministrament d'aigua potable al municipi i la encomana de la gestió 
a GIACSA, que s'anul·la i es deixa sense efecte. 

Entre les raons per les quals s’anul·laren els acords la Sala inclou el següent: 
“ Tal com s'ha expressat, i si bé l'Ajuntament pot optar pel mode de gestió directa per 
a la prestació de serveis municipals de proveïment d'aigua, el sistema de cooperació 
adoptat no s'ajusta a dret, ja que CONGIAC no contempla un sistema de gestió 
compartida del servei públic de subministrament d’Aigua, sinó que dissenya un sistema 
amb vocació de mercat en el qual participen les empreses municipals dels Ajuntaments 
consorciats de major dimensió.
La fórmula associativa fa fallida des del moment que CONGIAC no satisfà cap 
necessitat de gestió del servei als Ajuntaments de més dimensió, que tenen les seves 
pròpies empreses municipals d'aigües. En aquest sentit, no és una fórmula de gestió 
compartida a través de consorcis a què fa referència l'art. 26.2 de la LRBRL, sinó que es 
presenta com un servei que es presta de manera mancomunada pels ens de major 
dimensió als que tenen menys de 20.000 habitants.”

Aquesta jurisprudència ha estat recollida en la sentència de la Sala del TSJC número 
774/2021, de 22 de abril de 2021, i també en la sentència número 178/2022, d’11 de juliol 
de 2022, del Jutjat Contenciós Administratiu número 9 de Barcelona i en la sentència 
número 209/2022, de 14 de juliol de 2022, del Jutjat Contenciós Administratiu núm. 14 de 
Barcelona.
En consonància amb aquesta jurisprudència, es van modificar els estatuts de  CONGIAC per 
poder donar resposta a les consideracions establertes als pronunciaments judicials citats en 
aspectes diferents dels que s’han transcrit, tals com la finalitat del consorci, o la 
representativitat i vots dels ajuntaments en el si de la Junta Rectora.  
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Atès que no existeix cap ànim de lucre per part dels ajuntaments ni de les seves societats ni 
intenció de fer negoci amb els ajuntaments més petits, CONGIAC va adquirir part de les 
accions de GIACSA que estaven en mans de les societats municipals, amb posterioritat, es va 
reduir el  capital de la societat amb devolució de les aportacions a les societats municipals, 
amb el resultat de què en l’actualitat la integritat del capital de GIACSA pertany a CONGIAC. 

No obstant l’anterior a fi d’evitar el que a la sentència es diu: “La fórmula associativa fa 
fallida des del moment que CONGIAC no satisfà cap necessitat de gestió del servei als 
Ajuntaments de més dimensió, que tenen les seves pròpies empreses municipals d'aigües”, 
l’ajuntament d’Arenys de Munt està disposat a separar-se del consorci, atès que 
efectivament no presta el servei mitjançant el CONGIAC, sinó que ho fa a través de la seva 
empresa municipal “Aigües d’Arenys”.

Examinat l’informe de Secretaria 107/22, de data 13/12/22 i l’informe d’Intervenció 1/23 CF, 
de data 10/01/22.

La Comissió Informativa de Serveis Territorials proposa al Ple l’adopció, per majoria absoluta, 
dels següents acords:

Primer.- Manifestar la voluntat de l’ajuntament d’Arenys de Munt de separar-se del Consorci 
per a la Gestió Integral d’Aigües de Catalunya (CONGIAC) tot de conformitat amb allò 
establert a l’art 125,2 de la Llei 40/2015, de 1 d'octubre, de Règim Jurídic del Sector Públic, 
així com l’art. 323 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s'aprova el Reglament 
d'obres, activitats i serveis dels ens locals i l’art. 29 dels Estatuts del Consorci.

Segon.- Notificar, mitjançant la seva presidència, aquest acord a la Junta Rectora del 
CONGIAC, als efectes de què sigui efectiva la separació i es procedeixi a calcular la quota de 
separació del consorci que li correspon a l’ajuntament d’Arenys de Munt, si s’escau.

Tercer.- Habilitar el Sr. Alcalde, o persona en qui delegui, per a la signatura de quanta 
documentació sigui necessària a l’efectivitat dels acords presos.”

Intervenció del Sr. Alcalde:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=1409.0
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El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions:

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz, en nom del grup PSC, sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=1650.0

Intervenció de la regidora Sra. Moré, en nom del grup JUNTS:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=1679.0

Intervenció del regidor Sr. Muns, en nom del grup CUP, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=1715.0

Intervenció del Sr. Alcalde  (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=1790.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per unanimitat dels regidors que formen el 
Ple.

4. PROPOSTA DE NOMENAMENT DE LA COMISSIÓ ESPECIAL PER A LA CREACIÓ DEL 
SERVEI DE RÀDIO MUNICIPAL.

El Sr. Alcalde introdueix el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=1809.0

Intervenció del regidor delegat de Comunicacions, Sr. Coll, que llegeix la següent proposta de 
la Comissió Informativa:

“Degut a què l’Ajuntament està interessat en crear el servei de radio municipal, ja que 
l’emissora està legalitzada, però no presta servei conforme determina la vigent normativa.

Atès  que l’establiment del servei requereix de la instrucció d’un expedient on s’acrediti la 
conveniència i oportunitat de la prestació,  en compliment del que determinen els articles 
159 i 160 del Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens locals de Catalunya, aprovat per 
Decret 179/95, de 13 de juny.

Ates que el tràmit procedent és l’acord plenari d’inici de l’expedient i de nomenament de la 
comissió d’estudi  paritària que haurà d’elaborar la corresponent memòria justificativa, el 
projecte i el reglament del servei. 
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Atès que ja existeix redactat un Reglament de la Ràdio, aprovat i vigent des de 3/07/2017.

La Comissió Informativa de Serveis Territorials proposa al Ple que adopti els següents acords: 

Primer.-  Constituir una comissió especial d’estudi per tal d’elaborar la memòria justificativa, 
el projecte d’establiment i revisi el reglament del servei de ràdio municipal, la qual hauria 
d’estar formada per l’alcalde, que actuarà com a president, un regidor per cada grup amb 
representació al Ple, el regidor de comunicacions, l’interventor i un tècnic municipal. Actuarà 
com a secretària de la comissió, la mateixa de la Corporació. 

Segon.- Determinar que la comissió haurà de concloure l’elaboració de la memòria, el 
projecte i el reglament  en el termini de dos mesos des de la seva constitució; en el cas que 
la memòria no es presenti en el termini esmentat, els membres de la comissió cessaran 
automàticament.” 

Intervenció del regidor Sr. Coll:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=1822.0

El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=1938.0

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz, en nom del grup PSC, sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=1953.0

Intervenció de la regidora Sra. Devesa, en nom del grup JUNTS, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=2027.0

Intervenció del regidor Sr. Muns, en nom del grup CUP, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=2076.0

Intervenció del Sr. Alcalde demanant regidor Sr. Muns que es cenyeixi al tema:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=2220.0

Intervenció del regidor Sr. Muns continuant amb la seva intervenció:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=2233.0

Intervenció del regidor Sr. Coll fent una reflexió sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=2260.0
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Intervenció del Sr. Alcalde sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=2374.0

Intervenció del Sr. Alcalde  (votació):

https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=2431.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per unanimitat dels regidors que formen el 
Ple.
 

PART DE CONTROL

5. INFORME DE CONTROL PERMAMENT 42/2022 EMÈS PER LA INTERVENCIÓ 
MUNICIPAL SOBRE LES DESPESES ADDICIONALS ABONADES EN NÒMINA DE L’ANY 
2021.

 
Intervenció del Sr. Alcalde explicant que quan acabi la part de control es tractarà una per 
urgència i donant compte d’aquest punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=2451.0

“Es dona compte al Ple de Informe de control permanent 42/2022 de data 30/12/2022 emès 
per la Interventora de l’Ajuntament d’Arenys de Munt sobre el control financer de les 
despeses addicionals abonades en nòmina durant l’exercici 2021 (exp. 1033/2022).

D’acord amb l’article 220.4 del RDLegislatiu 2/2004, de 5 de març, amb el que s’aprova el 
text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals (TRLHL) i l’article 36.1 del RD 424/2017, 
de 28 d’abril, pel que s’aprova el règim jurídic del control intern a les entitats del sector 
públic local (RCIL), l’òrgan interventor ha de remetre els informes definitius de control 
financer al gestor directe de l’activitat economicofinancera controlada i al President de 
l’entitat local, així com, a través d’aquest últim, al Ple per al seu coneixement, amb la 
finalitat d’informar a la corporació dels informes de control financer definitius derivats de les 
actuacions de control prèviament planificades.

En compliment del previst en el Pla anual de control financer per a l’exercici 2022 aprovat 
per la Intervenció, s’ha realitzat l’anàlisi de les despeses addicionals abonades en nòmina 
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dins l’exercici 2021.  Després d’haver sotmès l’informe provisional a un període 
d’al·legacions i un cop analitzades les al·legacions formulades per la Tècnica de Recursos 
Humans, s’ha emès l’esmentat informe que és definitiu.

De l’informe es destaca, resumidament, les següents conclusions:

 S’ha detectat un error en l’actualització dels preus/hora realitzada l’any 2017 que 
s’arrossega en l’actualitat.

 No es realitza degudament l’autorització prèvia de la realització dels serveis/hores 
extraordinaris ni de les comissions de servei amb dret a indemnització de quilometratge i 
manutenció. 

 Existeix una disparitat en els criteris utilitzats pel que fa a les signatures necessàries per 
donar validesa als documents d’autorització o de cobrament de les hores realitzades i de 
despeses de quilometratge i manutenció.

 En alguns casos s’ha superat el llindar de les 80 hores anuals aplicable al personal laboral.
 La bossa d’hores que percep la policia hauria de ser revisada a nivell conceptual.
 S’ha detectat incidències en el compliment del que preveu l’Acord de funcionaris (art 48) 

regulador de la bossa d’hores, tant en relació a les adhesions formals com a la 
documentació que mensualment cal presentar i al compliment dels llindars que estableix 
l’esmentat Acord pel que fa a la limitació de jornades i hores anuals, i també incidències 
en la regularització realitzada al final de l’exercici 2021.”

6. DESPATX D’OFICI

Intervenció del Sr. Alcalde donant compte d’aquest punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=2550.0

“ANY 2022

En virtut del que determina l'art. 42 del Reglament d'Organització i funcionament, es dona 
compte al Ple de les resolucions d'Alcaldia emeses, des de la 544 a la 611, ambdues incloses, 
des del 12/12/2022 al 31/12/2022: 

- Resolucions en matèria d’economia: 33
- Resolucions dictades amb l’assistència de la Junta de Govern Local:  2
- Resolucions en matèria de personal: 20
- Resolucions en matèria de contractació: 8

CVE: 20230-06216-15712-21913

 

D
o
c
u
m
e
n
t
 
s
i
g
n
a
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
m
e
n
t
.
 
L
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
e
s
 
p
o
t
 
c
o
n
s
u
l
t
a
r
 
a
 
l
a
 
s
e
u
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
a
 
t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
c
o
d
i
 
d
e
 
v
e
r
i
f
i
c
a
c
i
ó
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
(
C
V
E
)
.

 

https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=2550.0


    

     

_____

- Resolucions en matèria d’ajuts socials: 2
- Resolucions en matèria de representació legal: 2

Resolucions dictades per delegació d’alcaldia entre el 12/12/2022 al 31/12/2022, en matèria 
de:

- Seguretat: 4
- Sanitat (Cementiri): 1
- Acció social: 4

ANY 2023

En virtut del que determina l'art. 42 del Reglament d'Organització i funcionament, es dona 
compte al Ple de les resolucions d'Alcaldia emeses, des de la 1 a la 6, ambdues incloses, des 
de l’1/01/2023 al 15/01/2023: 

- Resolucions en matèria d’economia: 3
- Resolució dictada amb l’assistència de la Junta de Govern Local:  1
- Resolució en matèria de personal: 1
- Resolució en matèria de contractació: 1

Resolucions dictades per delegació d’alcaldia entre l’1/01/2022 al 15/01/2022, en matèria 
de:

- Seguretat: 6”

URGÈNCIA

Intervenció del Sr. Alcalde comentant que aquesta moció s’ha acordat a la Junta de 
Portaveus, i és per això que figura a l’ordre del dia:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=2620.0

MOCIÓ DEL GRUP JUNTS PER IMPULSAR UN FONS EXTRAORDINARI SOBRE L’ENERGIA PER 
AJUNTAMENTS I ENTITATS PÚBLIQUES

Intervenció del regidor Sr. Morell dient que en Junta de Portaveus s’han fet uns petits retocs 
en el punt primer i en el punt tercer de l’acord i la moció queda tal i com la llegeix:

CVE: 20230-06216-15712-21913
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“L’Estat espanyol fa anys que es troba immers en una crisi energètica aguda, una crisi tal 
vegada agreujada per esdeveniments recents, que en cap cas són l’origen de l’existència del 
problema. 

Els ciutadans de l'Estat espanyol han vist com des de fa mesos han augmentat de manera 
considerable tant el preu del combustible com el preu del gas i, en conseqüència, de la 
producció d’electricitat, cosa que ha fet que la població del país hagi vist que la seva factura 
de la llum hagi assolit xifres rècord a l’alça malgrat les ineficients mesures del Govern 
espanyol per a impedir aquest augment.

Així, aquesta crisi i la tradicional mala gestió del mercat energètic per part de l’Estat 
espanyol porta a moltes famílies a situacions de vulnerabilitat econòmica mentre que les 
empreses de l’oligopoli energètic multipliquen els seus beneficis, més concretament, un 33% 
en els 9 primers mesos de l’any, més de 9.000 milions d’euros, afegit als 1.360 milions 
d’euros que els hi han caigut del cel de part de l’Estat.

Aquesta crisi energètica té a més un impacte molt gran a les administracions municipals que 
no disposen d’eines per fer-hi front de manera adequada i n’estan patint les conseqüències 
fins al punt que pel tercer trimestre han fet front a preus tres vegades superiors als de l'any 
passat.

Aquesta escalada de preus dels subministraments energètics, especialment l’elèctric, i el 
veto del Govern espanyol a no fer res per ajudar les administracions assumir el sobrecost 
energètic, està dificultant de manera greu la viabilitat dels projectes de moltes entitats i 
gestors d’equipaments dels nostres municipis.

Davant de l’escalada de preus de la llum i el seu impacte directe en les economies familiars 
dels nostres veïns i veïnes, és d’estricta necessitat trobar solucions per millorar la vida dels 
ciutadans dels municipis catalans de manera immediata.

Creiem que la solució passa perquè l’Estat espanyol implementi un fons extraordinari per 
poder assumir l’alça desproporcionada en el cost de la despesa elèctrica dels ajuntaments i 
entitats públiques municipals.
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Per tot el que s’ha exposat entenem que aquesta gran crisi requereix, per una banda, 
mesures urgents de rescat dels sectors productius, ajuntaments i ens públics així com dels 
ciutadans més vulnerables.

Per tot això, des de Junts per Catalunya presentem els següents acords:

Primer.- Instar al Govern espanyol a implementar mesures urgents sobre aquest greuge 
energètic, com ara crear un fons extraordinari destinat als ajuntaments i a ens públics 
municipals per a fer front a l’increment de la despesa elèctrica, tant de les administracions 
municipals com de la xarxa elèctrica municipal pública. 

Segon.- Garantir l’accés de tota la ciutadania a l’energia elèctrica, tal com marca la Llei 
24/2015, com a dret fonamental.

Tercer.- Instar a les entitats municipalistes ACM i FMC a articular estratègies de suport als 
governs locals de Catalunya per a realitzar auditories energètiques que incorporin els 
principals indicadors sobre la despesa energètica, el seu impacte a l’economia del municipi, i 
que aquestes es presentin als grups municipals de cada corporació.

Quart.- Traslladar aquests acords al Congrés dels Diputats, al ministeri de Treball i Economia 
Social, a la ministra Nadia Calviño, al Govern de la Generalitat de Catalunya, al Parlament de 
Catalunya, a les entitats municipalistes: l’Associació Catalana de Municipis i la Federació de 
Municipis de Catalunya.”

Intervenció del regidor Sr. Morell:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=2649.0

El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions:

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz, en nom del grup PSC, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=2906.0

Intervenció del regidor Sr. Muns, en nom del grup CUP, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=3048.0

Intervenció del Sr. Alcalde  (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=3196.0

CVE: 20230-06216-15712-21913
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Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per onze vots a favor del senyor alcalde 
president Sr. Josep Sànchez i Camps, els i les tinents d’alcalde Sra. Maria Antònia Vila i 
Paituví, Sr. Àngel Castillo i Vallcorba, Sra. Maria Àngels Gros i Argelés i Sr. Jordi Maimí i Girbal 
i les regidores i els regidors Sra. Montserrat Batista i Alsina, Sr. Santiago Morell i Capellera, 
Sra. Roser Moré i Collet, Sra. Victòria Devesa i Jorge, Sr. Guiu Muns i Roura i Sr. Abel Coll i 
Toledano, dels grups ERC, JUNTS i CUP i regidor no adscrit; i dos vots en contra de les 
regidores Sra. Vanesa Muñoz i Fernandez i Sra. Àngels Castillo i Campos, del grup PSC.

PRECS I PREGUNTES

7. PREC DEL GRUP PSC PER ADEQUAR I FACILITAR LA MOBILITAT AL RIAL DE LA 
RECTORA A PETICIÓ DEL VEÏNAT.

La regidora Sra. Castillo formula el prec següent:
“Diversos veïns/es propers a la zona del Rial de la Rectora ens expliquen que quan arriben els 
vehicles a la part de dalt del Rial i han de girar es troben amb dificultats, havent de fer 
sempre una maniobra per tal de no trepitjar amb les rodes a la vorada de la 
pastilla/jardinera que hi ha al mig.
Consideren que:
1r.-La jardinera que hi ha a terra no està mai ben cuidada, sent un focus de brutícia i poca 
estètica.
2n.-La jardinera podria ser molt més estreta i no tan llarga facilitant la circulació de vehicles
3r.-Una solució adequada seria fer que les cantonades de la jardinera fossin rodones i no pas 
en esquadra.
4.-Es pregunten per què i per a què hi ha un espai d’aparcament prohibit des del dia 7 de juny 
de 2022, quan aquell espai no impedeix fer el gir dels vehicles. A més els senyals verticals 
diuen “Prohibit aparcar de dimarts 6 de juny de 2022 a finalització dels treballs”. A quins 
treballs us referiu, sabem perfectament que allà no s’ha fet absolutament res durant aquest 
període de temps, ni actualment tampoc.
5.-Hi ha queixa generalitzada de la deixadesa i ens indiquen que estan disposats a fer 
recollida de signatures per tal de ser escoltats.
Us hem adjuntat fotografies del lloc i la situació.
Per tot allò explicat els preguem facin la intervenció corresponent i mirin de solucionar el 
problema.” 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=3261.0

CVE: 20230-06216-15712-21913
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Intervenció del regidor delegat d’Espai Públic, Sr. Castillo, donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=3376.0

8. PREGUNTA DEL GRUP PSC SOBRE L’ORDENANÇA DE PUBLICITAT I/O 
CONVIVÈNCIA I CIVISME EN RELACIÓ AMB LA PUBLICITAT PENJADA AL PONT DE 
LA RIERA.

La regidora Sra. Castillo formula la pregunta següent:
“Volem saber quina ordenança regula la penjada de cartells, pancartes i altres termes 
publicitaris al pont de la riera.
Així mateix, quin article ho recull i quins són els permisos corresponents que cal 
demanar, amb quan de temps per endavant i la seva la durada. I si es té en compte el 
contingut de la publicitat.
Qui ho penja i qui s’encarrega d’enretirar-ho en el temps determinat? Per què sovint 
hi ha publicitat durant mesos i no es retira?”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=3482.0

Intervenció del regidor delegat de Comunicació, Sr. Coll, donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=3515.0

9. PREGUNTA DEL GRUP PSC PER SABER QUAN TOCA PODAR ELS CINC ARBRES 
PLATANERS DE DAVANT RIERA I PENYA A LA VORERA DEL SEMÀFOR.

La regidora Sra. Castillo formula la pregunta següent:
“Els veïns/es ens comenten que els cinc plàtans situats a l’alçada de Riera i Penya, 4, 12, 16, 
al cantó de la parada del bus, aproximadament fa anys que no es poden.
Volem saber quan està previst fer-ho i perquè no s’ha fet ant any.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=3617.0

Intervenció del regidor delegat de Medi Ambient, Sr. Maimí, donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=3640.0

CVE: 20230-06216-15712-21913
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10. PREC DEL GRUP PSC PER ESTUDIAR LA VIABILITAT DE MODIFICAR LA 
COL·LOCACIÓ DE LA BANDA REDUCTORA DE VELOCITAT AL CARRER 
GENERALITAT PUJANT DEL CARRER BORRELL. 

La regidora Sra. Muñoz formula el prec següent:
“Quan circulem amb els vehicles a motor pujant pel carrer Borrell i fem el gir cap al carrer de 
la Generalitat, es troba tot just al mateix gir, una banda de trànsit reductora de la velocitat 
just abans del pas de vianants. Aquesta banda reductora de velocitat situada just a la línia 
del gir implica un sacseig lateral multiplicat per cada roda i accentuat per la tornada de 
l’amortiment a partir del primer pas de roda. Això provoca sacsejades al vehicle en qüestió i 
sotracs/cops al acompanyants i nens i nenes a les seves cadiretes. 
Dit això, i posat en correlació amb el fet que l’entrada al centre docent i a la pista es troben 
situades uns metres més enllà, que entenem és el real motiu de la col·locació d’aquesta 
banda, és pel que els hi demanem que s’estudiï la possibilitat de canviar la banda reductora 
de la velocitat i situar aquesta uns metres més endavant, passat el pas de vianants i quedant 
més a prop de la porta d’accés a la pista el qual potser també es millor per la reducció de la 
velocitat de cara a  l’accés dels infants a aquestes instal·lacions.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=3747.0

Intervenció del regidor delegat de Mobilitat, Sr. Castillo, donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=3811.0

11. PREGUNTA DEL GRUP JUNTS SOBRE LA DESPESA EN LA COMPRA D'ALIMENTS 
PEL DISAM.

El regidor Sr. Morell formula la pregunta següent:
“En el Consell d'Acció Social que es va fer a mitjans de l'any passat vàrem poder constatar 
com la despesa en ajuts durant el primer semestre del 2022 ja era superior a la totalitat de la 
despesa corresponent a l'any 2021 i en consonància amb aquesta tendència el capítol de 
manutenció seguia els mateixos paràmetres, ja que la despesa del primer semestre del 2022 
també era gairebé la mateixa que la de tot l'any 2021. 
Incidint en el mateix tema en el darrer ple de pressupostos, ens van presentar que a data 4 
de novembre, l'apartat corresponent a compra d'aliments pel DISAM presentava unes 
despeses autoritzades de 68.402,00 €, unes obligacions reconegudes de 52.407,00 € i uns 
pagaments fets per la mateixa quantitat reconeguda.

CVE: 20230-06216-15712-21913
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La pregunta que els hi fem és si el dia d'avui tenen les dades finals de l'exercici 2022 
principalment pel que fa a obligacions reconegudes i si també la tinguessin els pagaments 
fets.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=3877.0

Intervenció de la regidora delegada d’Acció Social, Sra. Batista, donant resposta a la 
pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=3952.0

12. PREC DEL GRUP JUNTS PERQUÈ TREGUIN LES FULLES DEL CARRER TORRENT 
D’EN PUIG.

La regidora Sra. Devesa formula el prec següent:
“Hem detectat que hi ha certes zones del poble fa temps que no es passa a escombrar les 
fulles seques que han caigut dels arbres, el carrer Torrent d'en Puig és un d'ells.
Habitualment per Sant Martí es fa una neteja de l’entorn, l'última vegada que es va fer va ser 
pels vols de novembre-desembre de l'any 2021, fa més d'un any que no es fa i el fullam dels 
plàtans s'acumulen davant de les empreses, als laterals de l’aparcament. Malgrat que la 
imatge de fulla seca a terra evoca directament al paisatge típic de tardor, un volum excessiu 
de fullaraca fa sensació de deixadesa i també afecta el pas de les persones perquè també et 
pots trobar algun excrement d'algun propietari incívic que no ha recollit del seu gos.
Per tant, demanem que es faci una bona escombrada de la zona i es vagi repetint l'actuació 
amb regularitat.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=3987.0

Intervenció del regidor delegat d’Espai Púbic, Sr. Castillo, donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=4040.0

13. PREC  DEL GRUP JUNTS PERQUÈ S’HABILITI UNA SORTIDA EN EL PÀRQUING DE LA 
ZONA INDUSTRIAL.

La regidora Sra. Moré formula el prec següent:
“Tots sabem la utilitat del pàrquing municipal situat a la zona industrial, però també ens hem 
adonat que potser es podria  facilitar  la sortida d’alguns vehicles  habilitant una petita 
sortida a la meitat de la zona dels aparcaments que facilités la sortida a aquells vehicles que 
volen anar direcció mar i d’aquesta manera no han d’anar fins la part alta de la zona 
d’aparcaments aquells que tenen intenció d’anar direcció a la sortida del poble.” 

CVE: 20230-06216-15712-21913
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https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=4113.0

Intervenció del regidor delegat d’Espai Púbic, Sr. Castillo, donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=4147.0

14. PREGUNTA DEL GRUP CUP PER SABER EL RENDIMENT I L’EFICIÈNCIA DE LES PLAQUES 
SOLARS DELS EQUIPAMENTS MUNICIPALS.

El regidor Sr. Muns formula la pregunta següent:
“Apostar per millorar l’eficiència energètica del municipi i ser més sostenibles és una bona 
manera d’afrontar el canvi climàtic, però no ens hem de quedar només amb l’aprofitament 
de l’energia solar per a l’obtenció d’energia elèctrica, sinó que hem d’apostar per una gran 
varietat d’energies sostenibles i l’aprofitament dels recursos naturals que tenim al nostre 
abast.
Malgrat tot, és un primer pas important la col·locació de plaques solars als equipaments 
municipals.
L’objectiu seria que no quedés cap sostre municipal sense produir electricitat amb l’energia 
solar i així revertir-la en la xarxa immediata. Fins i tot ens podem començar a plantejar en 
l'àmbit municipal o, fins i tot, amb una mirada àmplia de territori (ja sigui els municipis de la 
Vallalta, l’Alt Maresme o la comarca) de crear una comunitat energètica. És veritat que no 
hauríem de ser ni els Ajuntaments ni les persones a escala particular qui haguéssim de fer 
l’esforç per solucionar la crisi climàtica i energètica causada per les grans empreses de 
l’oligopoli energètic mundial, però ara per ara és de les poques maneres que tenim d’apostar 
per transformar i revertir les dificultats energètiques (i també econòmiques) d’avui en dia.
Ara bé, des de la CUP volem preguntar si se sap el rendiment que tenen en cada un d’aquests 
equipaments, des de les de la piscina municipal (que ja fa temps que es van instal·lar) fins 
que s’han col·locat recentment en altres espais. Quina eficiència energètica i quin rendiment 
d’estalvi estan generant? Així mateix, s’està revertint electricitat a la xarxa i se’n veuen 
beneficiats els habitatges propers o l'enllumenat públic?”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=4258.0

Intervenció del regidor delegat de Medi Ambient, Sr. Maimí, donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=4371.0

15. PREC DEL GRUP CUP PER DUR A TERME EL SERVEI DE VIGILÀNCIA I D’OBERTURA I 
TANCAMENT DE PORTES DE LA SALA D’EXPOSICIONS MERCÈ PALUZIE PER PART DE 
L’AJUNTAMENT.

CVE: 20230-06216-15712-21913

 

D
o
c
u
m
e
n
t
 
s
i
g
n
a
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
m
e
n
t
.
 
L
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
e
s
 
p
o
t
 
c
o
n
s
u
l
t
a
r
 
a
 
l
a
 
s
e
u
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
a
 
t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
c
o
d
i
 
d
e
 
v
e
r
i
f
i
c
a
c
i
ó
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
(
C
V
E
)
.

 

https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=4113.0
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=4147.0
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=4258.0
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=4371.0


    

     

_____

El regidor Sr. Muns formula el prec següent:
“En l'àmbit cultural, Arenys de Munt disposa de bona salut i mostra d’això és l’allau de 
peticions que té la Sala d’Exposicions Municipal Mercè Paluzie. Són moltes les entitats i 
persones físiques que fan ús d’aquest espai per exhibir les seves obres i compartir la cultura 
amb Arenys de Munt.
Ara bé, una de les dificultats que presenta aquesta sala d’exposicions a l’hora d’organitzar les 
mostres d’art és que va a càrrec de les persones organitzadores el fet d’obrir i tancar les 
portes al públic a més de la vigilància de l’espai. Aquest fet genera que normalment la sala 
d’exposicions estigui tancada entre setmana i que només s’aprofiti als caps de setmana, 
divendres tarda i festius.
Essent l’any 2023 hem de mirar de trobar una solució per tal de poder garantir l’accés a la 
cultura durant cada dia de la setmana. Sabem que la contractació de personal és improbable 
per no dir impossible a causa de la llei espanyola coneguda com a LRSAL que ens impedeix 
ampliar plantilla, però segur que es poden trobar fórmules imaginatives per poder garantir 
l’obertura d’aquest equipament igual que hem aconseguit amb el Centre Cívic.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=4587.0

Intervenció de la regidora delegada de Cultura, Sra. Vila, donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=4663.0

Intervenció del Sr. Alcalde:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=4720.0

16. PREC DEL GRUP CUP PER ESTUDIAR MANCOMUNAR LA RÀDIO MUNICIPAL AMB 
ALTRES MUNICIPIS.

El regidor Sr. Muns formula el prec següent, que s’ha modificat en Junta de Portaveus:
“Ràdio Arenys de Munt porta en antena quasi cinquanta anys. Al llarg de la seva vida ha 
variat la seva programació i l'enfocament i l'estratègia d'aquesta. Ara bé,  sempre ha estat al 
costat del nostre municipi tirant endavant la tasca d'informar la població i generar 
programes d'entreteniment i divulgació amb il·lusió. 
Han anat passant moltes etapes i la ràdio municipal s'ha anat transformant, un fet que ha 
donat pas a la darrera (o això esperem) de les grans transformacions d'aquesta: la 
municipalització del servei, per tant, la gestió directa a través de l'empresa municipal 
GUSAM.
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És aquest procés de municipalització el que ens preocupa a la majoria de persones del 
municipi, com bé hem exposat durant el Ple. Segons les primeres informacions del que 
suposarà la municipalització de la ràdio, tindrem un escenari econòmic complicat d'assumir 
en l'àmbit municipal. Caldrà veure l’estudi un cop estigui finalitzat i ens arribi als grups 
municipals de l’oposició. A més a més, no volem que la municipalització causi una baixada de 
qualitat dels continguts o dificultats per cobrir totes les franges horàries que actualment 
emeten programes.
És per aquest motiu que volem plantejar al Govern tenir en compte la possibilitat de 
mancomunar el servei amb altres municipis que no disposen d'aquest servei o la creació de 
continguts conjunta amb ràdios ja existents.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=4770.0

Intervenció del regidor delegat de Comunicació, Sr. Coll, donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=4865.0

17. PREGUNTA DEL GRUP CUP PER SABER SI HI HAURÀ CANVIS EN ELS ACCESSOS AL 
MUNICIPI A CURT TERMINI.

El regidor Sr. Muns formula la pregunta següent:
“Primer de tot cal dir que ja vam sentir les explicacions donades a l’emissora de ràdio 
municipal per part de l’alcalde accidental, el senyor Àngel Castillo. A més, també se’ns 
va dir que més endavant ja es faria una reunió per plantejar la mobilitat del poble, 
però són força les persones que ens han demanat explicacions sobre aquest tema i 
nosaltres no els les podem donar. Per això la necessitat de plantejar-ho al Ple. 
El 14 de juliol de 2022 es va celebrar al Centre Cívic un Consell de mobilitat que 
presentava tres escenaris de mobilitat possibles un cop acabessin les obres de la 
urbanització superficial de la Riera i de la rotonda. No hem sabut trobar a la web la 
presentació que ens van mostrar, però si mal no recordem cap d’aquests escenaris 
contemplava mantenir l’accés al municipi per on s’havia fet sempre.
És més, es considerava la possibilitat de fer que aquest accés es pogués transformar 
en una sortida de vehicles de la Riera, que es mantingués com a accés només en els 
vehicles sentit Arenys de Mar o que fins i tot, per evitar confusions a conductors i 
conductores, que es deixés d’utilitzar ni com a accés ni com a sortida. Recordem que 
els caps de la Policia local van presentar les propostes i es van recollir les aportacions 
del públic participant.
Des de la CUP evidentment entenem que si hi havia persones que s’equivocaven i no 
entraven a la Riera per la rotonda, potser aquestes no pensaven en la possibilitat de 
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fer el canvi de sentit al pàrquing de Can Bellsolell i, el següent accés a la Riera o canvi 
de sentit, no es podia fer fins a l’entrada a l’altura de la Plaça Lluís Companys. Una 
entrada que presenta dificultats per la manca de visibilitat que presenta. Encara no 
hem aconseguit que es faci la rotonda de les Quatre Carreteres, la qual necessitem 
per endreçar una zona que és força susceptible d’accidents de trànsit i per connectar 
La Creueta amb el municipi i, a més a més, no té voreres ni passos per a vianants. 
Però tot això ja ho sabíem quan vam començar les obres i es van plantejar les diverses 
propostes de mobilitat.
La rotonda es va fer amb la intenció de canviar l’accés al municipi i així evitar la 
congestió de trànsit que pateix la C61. És cert que encara no s’ha mogut el semàfor de 
davant la parada de bus del pont i, per tant, no podem valorar si dur-lo davant del 
sindicat farà que hi hagi més fluïdesa, o no, en l’accés de sempre al municipi. Ara bé, 
en cas que es mogui el semàfor més avall i això solucioni tots els problemes de 
congestió, en què haurà millorat la mobilitat del municipi la construcció de la 
rotonda? El que està clar és que l’accés que s’ha fet a la Riera des de la rotonda 
presenta un gir que no és del tot natural en la conducció. No només has de girar 
noranta graus el vehicle, sinó que a més ho fas canviant de rasant i amb una paperera 
que massa està durant allà on està col·locada. Entenem que s’ha fet perquè no 
s’accedeixi a la Riera a gran velocitat, però tal com ho tenim plantejat actualment fa 
que sigui certament complicat i que les persones conductores prefereixin accedir al 
municipi per l’entrada tradicional. 
La CUP podíem arribar a entendre i comprar el relat de la necessitat de la rotonda per 
millorar la fluïdesa de la circulació del municipi, però sobretot ens interessava la 
proposta perquè era la manera de dinamitzar la part baixa del poble i així estirar la 
zona comercial més avall. Aquest fet, per nosaltres, era l’autèntic guany d’Arenys de 
Munt amb el canvi de l’accés al municipi, dinamitzar una zona que econòmicament 
deixava de ser l’aparcament per accedir a la zona comercial sinó que era molt 
interessant per a instal·lació comerços i locals de restauració en aquesta àrea, que 
avui dia està infrautilitzada a nivell comercial.
Però no entenem que s’hagin fet enrere amb el canvi després de provar-ho només 
durant dues setmanes. Hi ha mecanismes perquè una entrada es deixi d’utilitzar en 
cas que així ho hagin decidit, però fer-se enrere amb les decisions preses des de fa 
tant de temps, que és quan es va plantejar fer la rotonda, ens desconcerta i nosaltres  
com a grup municipal no ens veiem amb capacitat d’explicar-ho a les persones que 
ens pregunten per tots aquests canvis.

CVE: 20230-06216-15712-21913

 

D
o
c
u
m
e
n
t
 
s
i
g
n
a
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
m
e
n
t
.
 
L
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
e
s
 
p
o
t
 
c
o
n
s
u
l
t
a
r
 
a
 
l
a
 
s
e
u
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
a
 
t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
c
o
d
i
 
d
e
 
v
e
r
i
f
i
c
a
c
i
ó
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
(
C
V
E
)
.

 



    

     

_____

És per això que volem preguntar si a curt termini es tornaran a fer canvis en els 
accessos del municipi i així continuarem amb el plantejament amb el qual es va 
construir la rotonda o si la mobilitat seguirà com ha estat sempre.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=4930.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=5200.0

18. PRECS I PREGUNTES

Intervenció del Sr. Alcalde demanant si hi ha algun aclariment o reflexió sobre els punts 
anteriors.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=5662.0

Intervenció de la regidora Sra. Castillo sobre la rotonda i sobre la mobilitat del Rial de la 
Rectora:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=5694.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant pas regidor de Mobilitat, Sr. Castillo:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=5982.0

Intervenció del regidor Sr. Castillo donant resposta a la regidora Sra. Castillo:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=5993.0

Intervenció del Sr. Alcalde dient que ja ha quedat clara la resposta i donant pas al regidor Sr. 
Maimí:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=6106.0

Intervenció del regidor Sr. Maimí sobre l’enjardinament del Rial de la Rectora i sobre la poda 
dels plàtans:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=6117.0

Intervenció del Sr. Alcalde excusant l’absència de la regidora de Cultura, Sra. Vila, que ha 
hagut de marxar per motius personals:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=6286.0

Intervenció del regidor Sr. Muns sobre les plaques fotovoltaiques i sobre la rotonda: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=6312.0
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Intervenció del Sr. Alcalde responent al  regidor Sr. Muns sobre la rotonda i el redactat de la 
pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=6343.0

Intervenció del Sr. Muns sobre la rotonda i el que ha llegit:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=6348.0

Intervenció del Sr. Alcalde agraint-li la rectificació i donant per finalitzat el Ple:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084857cc16a0185b9d2359a0010?startAt=6360.0

I no havent-hi més assumptes que tractar, la Presidència aixeca la sessió donant per acabada 
la mateixa, essent les vint hores i setze minuts, de la qual cosa, jo, la secretària, CERTIFICO.
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